

**吉隆坡暨雪兰莪中华总商会（隆雪中总）**  
**出席 2024 年常年会员大会报名表格**

本会 / 本公司 / 本人 \_\_\_\_\_  
将出席隆雪中总于 **2024 年 9 月 14 日（星期六）上午 11 时**正于本会成枫堂召开之  
**2024 年常年会员大会**。

以下为合法代表资料：

姓名（中）		姓名（英）	
身份证号码			
会员号码			
商团 / 公司名称			
电邮地址 （请确定您能直接 通过此电邮获得大 会讯息）			
电话		手机	
联络人			

谨此通知。

\_\_\_\_\_  
签名  
姓名: \_\_\_\_\_  
日期: \_\_\_\_\_

\*备 注：

- (i) 商团及公司会员之合法代表，乃以其在本会登记并刊登于【会员名册】及会员证之授权代表为准。
- (ii) 此报名表格须于 **2024 年 9 月 3 日 (星期二)** 以前通过电邮交到本会秘书处，以利安排为盼。电邮: [registration@chinesechamber.org.my](mailto:registration@chinesechamber.org.my) 。
- (iii) 若合法代表未克出席，不必填写此表格。会员可另填写委托代表通知书，以委托代表出席。个人会员需亲自出席而不得委任代表。

**REGISTRATION FORM FOR  
THE CHINESE CHAMBER OF COMMERCE AND INDUSTRY OF  
KUALA LUMPUR AND SELANGOR (KLSCCCI)  
ANNUAL GENERAL MEETING 2024**

This is to inform you that our Association / Company / myself

(Name), \_\_\_\_\_  
will attend the **KLSCCCI's AGM 2024 on 14<sup>th</sup> September 2024 (Saturday), 11.00 a.m. at KLSCCCI's Seng Peng Hall** (Ground Floor, Wisma Chinese Chamber, 258, Jalan Ampang, 50450 Kuala Lumpur) .

Below are the details of myself / the authorised representative to attend **KLSCCCI's AGM 2024**:

Name (in Chinese )		Name (in English)	
I/C No.			
Membership No.			
Association / Company Name			
E-mail Address (Please ensure that you have direct access to this email to receive information on AGM matters)			
Tel. No.		Mobile No.	
Contact Person			

\_\_\_\_\_  
Signature by authorised signatory

Name : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_

\* Remarks:

- (i) The Authorised Representatives of trade association or corporate members shall be those as stated in the KLSCCCI List of Members and KLSCCCI Membership Cards.
- (ii) The duly completed registration form should be delivered to the Secretariat of KLSCCCI through e-mail **latest by 3<sup>rd</sup> September 2024 (Tuesday)**. E-mail: registration@chinesechamber.org.my .
- (iii) If the Authorised Representative is unable to attend, a proxy may be appointed to attend by submitting the **Proxy Form**. Individual Member must attend the AGM personally and not by appointing proxy.